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Milieuraad Kortemark 

Agenda 

Maandag 19 mei ‘22- 19u30 

 
Voorafgaand aan de milieuraad werd een rondleiding gegeven in de samentuin door Patrick Moerman 

1. AANWEZIGHEDEN EN SAMENSTELLING  Verslag: Greet / Gwendoline  
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Greet Van Staeyen Milieu ambtenaar A V 0 Eddy Coudron Gezinsbond A   

Lynn Vermote schepen A   Franky Geleyn Kreketrekkers A   

Marc Vulsteke CD&V   o Ofelie Callewaert Irie Vibes   o 

Franky Vanhoutte N-VA  V  Filip Verhaeghe Irie Vibes  v  

Danny Bocqué SPA-Content A   Martine Lamsens Tuinhier   o 

Rita Tyvaert Eerlijk en Bezorgd A   Claudine Vandenbulcke MMI Kortemark   o 

Jan Stoens Open VLD  V  Kurt Cappelle Landelijke Gilde   o 

Jelle Quartier Natuurpunt  A   Joke Vandesteene KVLV A   

Trees Vulsteke Natuurpunt  A   Bart Van Haecke ABS A   

Sofie Declercq Natuurpunt  A        

Nancy Vandecasteele Natuurpunt  A   Dirk Cuvelier onafhankelijk   0 

Robbe D’hulster Natuurpunt  V  Agnes Vandenbroucke onafhankelijk  V  

Karl Vanysacker NWG De Kerkuil A   Kris Bouttelgier Onafhankelijk A   

Patrick Moerman Kringloopkracht A   Dries Dewulf (vervanger MMI)   0 
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Patrick Vandermeersch 11.11.11 A        

  

Er wordt stilgestaan bij het overlijden van Willy Ver Eecke op 14/3 na een verblijf in Blijvelde 

2. GOEDKEURING VORIG VERSLAG 
• Is goedgekeurd: Rita Tyvaert had geen uitnodiging gekregen.(dit is doordat eenmalig iemand anders de uitnodigingsmail verzond) 

 

3. MILIEURAAD 
 

NATUUR  (BIODIVERSITEIT, ERGOED) 
 PADDENOVERZET  

o Paddenoverzet voorjaar 2022: 

 Deze is goed verlopen. Er werd op 2 plaatsen overgezet. De resultaten kunnen nog niet gegeven worden, want de cijfers van 1 iemand is tekort van nog 1 

iemand moeten erbij.  

Vraag: er zijn waarschijnlijk minder kikkers dit jaar?  

Antwoord: Het kan zijn dat je er minder opgemerkt hebt omdat het seizoen vroeg is gestart en dan weer gestopt. Bart geeft aan dat hij er in zijn put minder 

hoorde. Jelle geeft aan dat je het normaal  vanaf nu  weer moet horen. 

 NESTKASTEN:  

- Vleermuis: er is niets speciaals  voor gebeurd. De kolonie in de kerk van Edewalle wordt verder opgevolgd en is opgenomen in een meetnet voor 

laatvliegers waardoor ze 2 keer gemeten worden.  

Normaalgezien zit in de buurt van de bezinkputten ook een kolonie van laatvliegers gezien. Deze werden er gezien net in het begin van de avond en 

konden dus nog niet van ver komen. 

De dwergvleermuis zit overal wat een zegen is. Want deze is goed tegen muggen 

- Gierzwaluw: deze zijn nog niet teruggekomen 

- Ijsvogel: er wordt gewacht tot meer geweten  is over het natuurbeheerplan van de bezinkputten  

- natuurinclusief bouwen: er werd vorige milieuraad gezegd dat er ging gesproken worden over natuurinclusief bouwen. Dit zal voor een volgende 

milieuraad zijn. 

 BERMBEHEER  
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Er is een nieuwe loonwerker. Dit is Vanbruane  uit Lichtervelde. Er was een  startvergadering om allerhande afspraken te maken  rond maaien. Daar 

werd er ook de afstand tov bomen besproken. De nieuwe loonwerker rijdt op gps dus is het makkelijker te volgen bij klachten. 

Er wordt een voorstel gedaan om rond de boom een aanplant te doen van meidoorn, krentenboompjes in specifieke gevallen. Hierdoor moeten ze niet 

maaien tegen de boom en is dit beter voor de vogels. 

 Voor het maaien  zullen opnieuw alle afpalingen bekeken worden om te vermijden dat de maaier de paaltjes die de stroken aanduiden waar niet mag 

gemaaid worden, niet ziet. Ook de palen van de Japanse duizendknoop zullen opnieuw bekeken worden. Er wordt voorlopig geadviseerd om er nog 

altijd niets mee te doen. AWV maait ze wel. 

 In het begin van  juni wordt samengezeten met het regionaal landschap om opnieuw plukjes aan te planten. (voorstel karl: meidoorn, 

krentenboompjes).  

 TRAGE WEGEN 

Volgende vragen werden gesteld: 

- In 2018 werd gemeld dat er toelating is voor een trage weg op de oevers van de Grijspeerdbeek (oa ter hoogte van de nieuwe burelen van Hyboma) 

Na enkele problemen over transportfirma Geleyn die zijn omheining te ver had gezet, leek alles klaar voor een definitieve start. Maar momenteel 

zijn er nog altijd problemen. De stukken achter de aanwezige bedrijven zijn makkelijk toegankelijk, maar ter hoogte van de bufferbekkens is 

doorgang moeilijk.  Ook is er geen brug om de baangracht langs de staatsbaan over te steken. Lynn zal dit bekijken. 

- Vraagje recyclagepark: hoe zit het met de groenschermen? Het plan komt binnenkort op het cbs (streefdatum 10 juni) daarbij zit ook een voorstel 

voor meer info mbt composteren. 

- Aan  het Krekedalfietspad liggen nog een paar vuile zones wat zal ermee gebeuren? Dit zal zal meegenomen worden in een gepland overleg begin 

juni met het regionaal landschap als voorstel van gemeentelijk project. 

- Er zou een verbinding komen tussen de kerk in het Werkenplein en de Zarrenstraat. Wat is de stand van zaken? ANB is aan het onderhandelen maar 

ze zijn nog niet akkoord van prijs. Het museum zal naar de kerk verhuizen waardoor het nog interessanter is dat die site aan meerdere kanten 

bereikbaar is. 

- Zal er iets gebeuren aan de Oude Kassine en de Vuilpanstraat? De beek is al opengelegd en vlak naast de beek zal de oversteek komen. Het zal een 

fiets en wandelverbinding zijn. De onverharde weg die er nu ligt is privaat. Momenteel is een studiebureau hiermee bezig 

- Zijn er nog plannen om het fietspad door te trekken aan het containepark. Je zal kunnen doorrijden tot aan de loods. Er is nog geen akkoord om een 

aansluiting te maken met de Lichterveldestraat.  Franky doet het voorstel om langs de spoorweg te gaan ipv door private percelen. De spoorweg is 

er breder dan ter hoogte van de Tweesprong in Handzame waar het Krekedalfietspad kwam. 

- Wat zal gebeuren achter het gemeentehuis? Er zal een verflowing gebeuren van de oever. Deze zal trapsgewijs naar beneden gaan. Dit zijn werken 

van de VMM.  De opmerking wordt gemaakt dat het bos kapot is. Er wordt gevraagd of er banken komen. 

- Er is vraag naar vergroenen kerkhoven. Men is hiermee bezig zo worden paden een soort grasmatten. Er wordt aangegeven dat er ruimte is om de 

begraafplaatsen nog meer te vergroenen. Ook in Zarren is nog heel veel ruimte om te vergroenen. Er wordt gevraagd om te kijken naar de 

mogelijkheden van tijdelijke natuur of naar de inrichting van een parkbegraafplaats zoals in Woumen. Dit zal besproken worden met de bevoegde 

schepen. 

- Er wordt meegedeeld dat de onderhandelingen  bezig zijn  voor de verbinding tussen de roeselarestraat en de achterkant van debeuckelaere.  
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- Patrick laat weten dat er in Werken ook een bepaalde sentier niet meer toegankelijk is. Er was wat onduidelijkheid over welke weg het ging. Patrick 

zal nog verduidelijken. 

- Voor de verbinding tussen de Roeselarestraat en de Vlaestraat is nog geen defintieve oplossig. Voorlopig staan de bordjes privé er nog. 

onderhandelaar aangesteld maar nog geen nieuws) 

 

 ADVIEZEN KAPVERGUNNINGEN: wordt naar een volgende keer verschuiven 

 VOORSTEL AANPLANT BOMEN:  

- Er wordt gevraagd naar de stand  van zaken in de Koekelarestraat. Er is een overeenkomst over de kwaliteit van de beton  tussen de provincie en de 

aannemer. De aannemer zal er een laag over te doen dat het niet meer brokkelt. Als het gebeurt is, zal een aanplant gebeuren. Voor het ander stuk 

fietspad zal een asfaltlaag opkomen met landbouwwerken in 2023. 

- Het Regionaal Landschap wilde vanaf mei starten met de inventarisatie ikv het bomenplan bomenplan. Maar ze willen niet wachten op de 

kansenkaart voor aanplant bomen. Luc Nouwynck wil bomen in de Vuilpanstraat. Rita stelt voor om eens informeren welke landbouwgronden 

eigendom zijn van het ocmw en kijken waar daar aangeplant kan worden (het regionaal landschap zal die taak op zich nemen). Er wordt gevraagd of  

bomen aangeplant kunnen worden in gezinsverband ikv geboortebos. Hierop wordt geantwoord: een boom per kind gaat niet ikv bosaanplant (want 

de normale manier van werken is dat wanneer het bosplantgoed wat groter is, er bomen verdwijnen) . Indien gewerkt wordt met 1 boom/kind 

moeten speciale terreinen aangelegd worden.  

 GROENSCHERMEN en OPVOLGEN VERPLICHTE (HER)AANPLANTINGEN: deze worden besproken op een volgende milieuraad 

 BEZINKPUTTEN:  

Het is de bedoeling het natuurbeheerplan (= Talpes Pitten + Krekemeersen) ergens binnen de week de verkenningsnota (= deel 1 van natuurbeheerplan) in 

te dienen bij ANB. Ondertussen werkt het studiebureau verder aan de andere delen van het natuurbeheerplan. Ergens in de eerste helft van juli gaat het 

studiebureau een ontwerpversie van het volledige natuurbeheerplan naar de stuurgroep rondsturen, 

 

 PASTORIETUIN 

Er wordt meegedeeld dat de pastorie nu fungeert als plantenopvang. Deze worden gebruikt voor de plantenruil. Maar je mag ook planten geven. Kom er 

op een donderdag mee. 

 OPENBAAR GROEN: Krekemeersen, Vrouw Hillewal , Weretha tuin, Spoorpark Handzame,  straatgroen 

Plannen voor de inrichting van de uitbreiding van Vrouw Hillewal met nieuwe toegangsweg zijn bijna klaar. Deze werden opgemaakt door het regionaal 

landschap. 

 EXOTENBEHEER/BESTRIJDING 

 KORTEMARK BIJENVRIENDELIJK:  
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De brainstormvergadering is afgerond. Daar werd vooral de nadruk gelegd op het belang van tuinen. Aan de groendienst wordt gevraagd door haar beheer  

en aanleg tonen dat bijvriendelijke tuinen ook mooi kunnen zijn. Waar en hoe  (welk plantgoed) dit zal gebeuren moet nog verder uitgewerkt worden. 

Daarnaast zal ingezet worden op sensibilisatie, aangepast beheer. Op het bijensymposium (afgelopen donderdag) werden nog extra tips en voorbeelden 

voorgesteld. Een concreter plan zal dan voorgelegd worden aan de werkgroep voor verdere finetuning. 

 BOSVERKENNERS 

Nav een brief ontvangen op 2 mei 22 

De Vlaamse Overheid wil tegen 2024 4000 hectare nieuwe bossen aanplanten. Daarom is de bosalliantie op zoek naar grond om te bebossen. Geen 

eenvoudige opdracht in het dichtbebouwde Vlaanderen. Daarom werd de ‘bosverkenner’ gelanceerd. De bosverkenner is een onbezoldigde vrijwilliger met 

een hart voor bomen die in de eigen buurt op zoek gaat naar geschikte gronden om nieuwe bossen op te planten. Als een bosverkenner de ideale grond 

gevonden heeft, informeert hij of zij de eigenaar van de grond over de mogelijkheden rond een eigen bebossingsproject of over een partner van de 

bosalliantie die de grond kan kopen. De bosalliantie doet hiervoor een speciale oproep bij milieuraadsleden die als experten in grondgebonden materie de 

ideale kandidaten zijn. Voor kandidaatbosverkenners wordt een online opleiding voorzien. Deze start op 31 mei (20u) en daarna zijn er nog 2 sessies 7 en 14 

juni 22. Geïnteresseerden kunnen zich aanmelden via inverde.be/opleidingen/bosverkenners. 

Ikv de zoektocht naar te bebossen gronden wordt de volgende vraag gesteld: Voormalig stort Krekebekestraat. Is dat van de gemeente of van Pollet? Deze 

percelen zijn van Pollet. Er wordt tegelijkertijd opgemerkt dat de bebossingsmogelijkheden in Kortemark beperkt zijn door de aanwezigheid van de 

Handzamevallei. In Valleigebied wordt best geen bos aangeplant. 

 

MILIEU  (GELUID, REUK, VERVUILING, AFVAL, ZWERFVUIL…) 
 

 KLACHTEN 

Er werden opmerkingen gemaakt over het verblinding door ledverlichting. 

- Parking de spar en kruitvat ledlicht komt erdoor 

- Over de brug aan de staatsbaan is er ook een bedrijf die hinder veroorzaakt 

- Ledverlichting bij sofie is nog niet ok 

Het Kruitvat en de Spar zal gevraagd worden om het LED-licht aan te passen. 
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KLIMAAT  (CO2 UITSTOOT + KLIMAATROBUUSTHEID) 
 

 BURGEMEESTERSCONVENANT  / GEMEENTELIJK  KLIMAATPLAN: 

Er is een actieplan in opmaak voor het burgemeestersconvenant 2030. De acties hiervoor zijn gelijkaardig als deze in het gemeentelijk klimaatplan. 

Meerbepaald; alle acties van het gemeentelijk klimaatplan passen in het burgemeestersconvenant. Het burgemeestersconvenant is iets ruimer. Voor 

deelname aan het gemeentelijk klimaatplan ontvangen we subsidies. Dit is niet zo voor deelname aan het burgemeestersconvenant. Deelname aan het 

burgemeestersconvenant kan echter soms wel een meerwaarde zijn bij de beoordeling van subsidieaanvragen voor bepaalde projecten. 

 HEMELWATERPLAN:  

kickoff gestart. Belangrijkste actiepunten zijn ontharding, buffering, openleggen waterlopen.  

Er wordt gevraagd om voldoende in te zetten op betere buffering in de baangrachten. Het water vloeit er veel te snel weg na hevige regenbuien. Het 

kan er beter een tijdje blijven staan. Bvb door afwisselend een deeltje te ruimen en een deeltje niet te ruimen zodat de bodem niet overal even diep is. 

 

 

 

4. ACTIVITEITEN 

 Gevelscan:  

Er werd meegedeeld dat er nog info-avonden zijn op 16 en 19 mei. Daarnaast worden er nog 2 in het najaar voorzien. Wie niet kan komen en zijn foto 

wil zien (met uitleg) kan een afspraak maken bij het thermoloket. 

Volgende opmerkingen werden gemaakt: 

- Het is jammer dat besprekingen van de persoonlijke foto enkel fysiek en tijdens beperkte kantooruren kunnen. -> de vraag zal besproken worden in 

een eerstvolgend overleg met het energiehuis. 

- Kan de foto niet zonder voorafgaande bespreking doorgestuurd worden naar personen die wegens hun beroep de nodige kwalificaties hebben? (vb 

architecten). -> uit eerdere aanvragen bleek dat dit wel mogelijk is. Motivatie moet gestuurd worden naar het energiehuis. 

 Tour naturel: 

Tijdens de milieuraad maakt Nancy reclame voor de activiteit van Natuurpunt: Tour Naturel. Tijdens deze fietstocht kan je verschillende ecologische 

landschapstuinen bezoeken tussen 9u30 en 18u. Er is vrije instap. Nancy stuurt nog verdere info door. 
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5. VARIA’S EN VRAGEN 
Vragen van Franky: 

➔Wat is de rioleringsgraad en zuiveringsgraad van het afvalwater in onze gemeente / deelgemeenten. 

Rioleringsgraad: de verhouding van het aantal gerioleerde inwoners t.o.v. het totaal aantal inwoners van een gemeente. Voor het berekenen van de 

rioleringsgraad wordt ervan uitgegaan dat; wie in een straat woont met een riolering daar ook op aangesloten is. Wie op minder dan 50 meter van een 

riolering woont, daar op aangesloten is. 

Zuiveringsgraad: De zuiveringsgraad is het theoretische percentage van de inwoners waarvan het afvalwater, na transport via het riolerings- en 
collecteringsnetwerk, effectief gezuiverd wordt in een openbare rioolwaterzuiveringsinstallatie (RWZI). 
De aansluitingsgraad RWZI geeft het percentage van de inwoners waarvan het afvalwater gezuiverd wordt op een RWZI ten opzichte van het totaal aantal 
inwoners dat volgens de zoneringsplannen voorzien is om aangesloten te worden op een RWZI. 

Toekomstig: als alles op de planning volledig is gerealiseerd. 

NIS Code Gemeente  Rioleringsgraad 
Huidig 

Rioleringsgraad 
Toekomstig 

Zuiveringsgraad 
Huidig 

Zuiveringsgraad 
Toekomstig 

 vlaanderen 88  86  
32011 Kortemark 59,52% 94,19% 57,06% 90,36% 

32010 Koekelare 73,43% 94,19% 56,89% 87,72% 

35006 Ichtegem 73,68% 95,51% 70,44% 95,28% 

31033 Torhout 76,59% 97,47% 67,17% 90,92% 

36006 Hooglede 70,12% 95,26% 65,67% 95,26% 

36019 Staden 62,14% 89,87% 57,99% 87,83% 

32006 Houthulst 76,28% 92,87% 75,34% 90,36% 

32003 Diksmuide 75,09% 86,25% 71,86% 78,77% 

      

      
Ter informatie: 

De plannen worden als volgt op gemaakt: (zie ook https://www.vmm.be/data/zonering-en-uitvoeringsplan)  

- Zoneringsplan: daarop wordt aangeduid in welke zones er nog moet riolering worden aangelegd en waar je je afvalwater zelf moet zuiveren. De 

onderverdeling gebeurt in gebieden: centraal gebied (reeds geruime tijd gerioleerd en aangesloten op zuivering), collectief geoptimaliseerd 

buitengebied (er is recent riolering aangelegd en die is aangesloten op een waterzuivering), collectief te optimaliseren buitengebied (er is riolering 

gepland of er is riolering aanwezig maar deze is nog niet aangesloten op de zuivering) en individueel te optimaliseren buitengebied (er is geen 

https://www.vmm.be/data/zonering-en-uitvoeringsplan
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riolering voorzien. Het afvalwater moet individueel gezuiverd worden met een iba). Deze plannen worden om de 6 jaar volledig herzien, maar ze 

worden jaarlijks geactualiseerd. 

- Gebiedsdekkende uitvoeringsplannen: deze plannen bouwen verder op het zoneringsplan. Een dergelijk plan bepaalt welke rioleringsprojecten nog 

moeten worden uitgevoerd en wie die moet uitvoeren. Elk project krijgt ook een prioriteit. Ook de nog te plaatsen IBA’s krijgen een prioriteit. Zo 

wordt bepaald binnen welke termijn de rioleringsprojecten en IBA’s moeten worden aangelegd. De prioritering van de verschillende projecten 

gebeurt op basis van ecologische en economische factoren. Hierbij zijn de kostprijs en de milieu-impact van het project belangrijk. De 

gebiedsdekkende uitvoeringsplannen worden elke zes jaar volledig herzien.  

 

 

6. VOLGENDE MILIEURAAD  
- Maandag 22 augustus om 19u30 in de Raadszaal van het gemeentehuis 

- Maandag 7 november om 19u30 in de Raadszaal van het gemeentehuis 

 

 


